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Загреб -- Градоначелник Сплита Жељко Керум изјавио је да су Срби и Црногорци у
прошлости нанели много зла Хрватима и да не би пристао да му они “уђу у породицу”.

  

“Никад Србин није био нити ће бити зет у мојој обитељ” рекао је градоначелник Сплита
гостујући у емисији Хрватске телевизије Недјељом у 2, а преноси хрватски “Јутарњи
лист”. “Срби нам никад нису ништа доброга донели па неће ни сад” закључио је Керум
упитан шта мисли о доласку српског капитала у Хрватску.

  

На питање зашто тако размишља одговорио је: “Зато јер сам тако одгојен”.

  

Упитан како то да не жели пословати са српским компанијама, а не смета му пословање
са припадницима криминалних група, конкретно са Никицом Јелавићем, Керум је
одговорио како с њим никад није пословао.

  

Када га је водитељ подсетио да је једном потврдио како је од Јелавића купио
некретнине, Керум је збуњено питао: “Јел ви то мене питате јел Јелавић Србин?”

  

Керум није остао дужан ни новинарима поручивши како су 70 посто новинара у Хрватској
Југославени који немају своју домовину. Он навео да то зна по њиховим презименима.

  

Хрватски медији преносе да се Керум видљиво нервозан једва суздржавао да плане
када га је водитељ неколико пута оптужио да је своје богатство изградио на
израбљивању својих радника које плаћа 3500 куна месечно.

  

Керум је објаснио да када би радницима дао веће плате његова компанија би за годину
дана отишла у стечај.

  

(Јутарњи лист)
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